

注册信息:

2019 年亚洲无线传能会议 (Asian Wireless Power Transfer Workshop) 预注册现已开始, 预注册截止日期为 2019 年 10 月 10 日。请拟参会者在注册截止日期 (2019 年 10 月 10 日) 前完成预注册缴费, 过期则按照现场注册费标准交费。

**为保证会议程序册及时发布, 被录用论文的报告人请务必在预注册截止日期前完成预注册缴费。**

### 注册费

	预注册 (2019 年 10 月 10 日前)	现场注册 (2019 年 10 月 10 日后)
普通代表	1500 元	2000 元
学生代表	750 元	1000 元

重要提示:

1.注册费包括:

- 包含午餐(10 月 31 日-11 月 2 日); 晚餐(10 月 31 日); 颁奖晚宴(11 月 1 日); 茶歇(10 月 31 日-11 月 2 日);
- 会议资料 (包括程序册; USB 版论文集)。

2.注册费用不包括纸质版论文集。本次会议不提供纸质论文集。

3.注册费用不包括住宿、交通和其他时间段的就餐费用。

- 4.会议费不支持退款。
- 5.本次会议中一位学生代表最多注册一篇论文，一个普通代表最多注册两篇论文。
- 6.学生参会者应在现场注册台出示学生证。

中国大陆参会人注册费缴费信息：

开户银行名称	西安电子科技大学
开户银行	交通银行西安光华路支行
银行账号	611301135018000478803

重要提示：

- 1.注册费缴费方式为银行转账，支持网银和手机银行转账！不支持支付宝转账！
- 2.请勿合并汇款！一笔汇款对应一张发票！！
- 3.汇款须备注：姓名+文章 ID+AWPT
- 4.汇款完成后，请将汇款凭证及发票信息发送至以下邮箱：  
hxliu@xidian.edu.cn
- 5.请准确填写**发票抬头**及**纳税人识别号**，预注册交费参会人可现场领取。

Registration Information:

The 2019 Asian International Workshop on Wireless Power Transfer(AWPT) registration is starting now, and Early Bird Registration will be ended by October 10, 2019. Those who intend to participate in the AWPT2019 are required to register for the conference.

**For an instant release of the conference program, the presenting authors of the accepted papers must complete their Early Bird Registration for the conference with all the steps completed.**

**AWPT2019 registration fee standard is as follow:**

	Early Bird ( By 2019-10-10 )	On-site ( After2019-10-10 )
Regular	1500CNY	2000CNY
Student	750CNY	1000CNY

Explanation on the registration fee:

1. The registration fee includes:

- 3 lunches (Oct.31-Nov.2); 1 dinner (Oct.31); 1 banquet ticket (Nov.1); coffee breaks (Oct.31-Nov.2).
- 1 conference program booklet and 1 proceeding(U-disk).

2. The fee does **NOT** include paper proceeding and this conference does **NOT** provide paper proceeding.
3. The fee does **NOT** include other cost such as accommodation, travel and transportation.
4. There is **no** refund on registration fees.
5. Each student participant can register up to ONE paper. Each non-student participant can register up to TWO papers in the conference.
6. Student participant should present his/her student ID at the conference reception desk.

Account Information for Mainland China Participants:

开户银行名称	西安电子科技大学
开户银行	交通银行西安光华路支行
银行账号	611301135018000478803

Important Notes:

- 1.Registration fee can be transferred by Bank including E-bank and Mobile-bank, but Alipay is **not** accepted.
- 2.In order to avoid your bank transfer to be mixed with others, please do **NOT** consolidate your payments.

3. Bank Transfer: Please indicate "Name + Paper ID + AWPT".

4. After your payment is finished, please send an e-mail including a scanned electronic copy of your bank transfer receipt and invoice information to [hxliu@xidian.edu.cn](mailto:hxliu@xidian.edu.cn) as soon as possible.

5. Please carefully provide your Invoice Title and Taxpayer ID. The invoice for early bird registrations will be available at the conference venue.